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GU-BMX  

Referat Teams-møte 15.11.2023 

 
Deltagere:  

Monica Solberg-Leinebø, Ken Meland, Marita Laksesvela, Lars Aslaksrud og Tonje Ailin Solheim. 

Deltok ikke: Thomas Müller Karlsen. 

 

Sak 1: Tildeling av NM 2024 og 2025 

Prosedyren er å tildele annenhvert år til region sør og øst. I 2023 ble NM arrangert i øst av Råde BMX klubb. 

Søker til NM 2024 er Sviland. 

Søkere til NM 2025 er Moss, Klepp og Sandnes. 

 

Vi ønsket å informere klubber fra sør som hadde søkt for 2025, at de ikke vil bli prioritert, og om de ønsker å endre 

søknad til også å gjelde for 2024. Sandnes ønsket å endre til også å gjelde for 2024, men ikke Klepp..  

Derfor stod det mellom Sandnes og Sviland for 2024, med Sandnes som forrige arrangør av NM i Sør, og derfor tildelte 

vi NM 2024 til Sviland BMX. 

 

NM 2025 ønskes arrangert i Øst og vi tildeler NM 2025 til Moss BMX.  

 

Sak 2: Tildeling av NC-runder 2024 

 

Vi ser for oss denne gjennomføringen for 2024: 

 

NC1: 20.04. Sandnes 

NC2: 21.04. Sandnes 

 

(NM: 06.07. Sviland) 

NC3: 07.07. Klepp 

 

(Nordisk) 17.-18.08. Sviland 

 

NC4: 31.08. BOC 

NC5: 01.08. Solum 

 

NC6: 14.09. Råde 

NC7: 15.09. Moss 

Oversikt sendes til kandidatene for godkjenning. 

 

(Anm: Etter møtet og før referat var skrevet ferdig, har alle arrangører gitt klarsignal for datoer som er satt opp.) 

 

 

 



 
 
Sak 3: Prioritering av grener. 

Administrasjonen ønsker tilbakemelding fra alle grener; om hvordan man ønsker at prioritering av grener skal være i 

NCF sin plan videre fremover. Vi har blitt utfordret til å mene noe, og vi ønsker å gi muligheten videre til klubbene 

også, slik at vi kan komme med innspill på vegne av BMX-klubbene.  

 

Vi ønsker å sende dette ut til klubbene uten føring fra vår side, slik at de kan komme med sitt syn på dette. 

Vi vil samle tilbakemeldinger først, før vi skal sende en innstilling til administrasjonen.  

Vi kan også ta kontakt med noen andre grener og høre hvordan de tenker, før vi konkluderer helt. 

 

Sak 4: Reisestøtte ryttere fra Solum BMX 

Vi har fått en henvendelse ang mulighet for å søke støtte til ryttere fra Solum som er med på rekruttsatsingen i Øst. 

Solum har prøvd å finne frem til hvem de skulle henvende seg til, og hvem de kan søke reisestøtte fra.  

Det er ingen midler i NCF, men de kan søke i sin region.  

 

Det kan virke som at region for TE-VE-BU ikke er veldig frempå for støtte til BMX.  

Solum er f.eks. med i Regionscup sammen med Øst, men det har ikke kommet noe støtte fra TE-VE-BU.  

Vi anbefaler de å gjøre en aktiv jobb opp mot egen region, sette seg litt på kartet. De kan f.eks. invitere seg inn på et 

møte i egen region. Vi sender også kontaktinformasjon for å få sendt søknad til rette vedkommende.  

 

Sak 5: Innspill til referat fra Klubbledermøtet. 

Det er mottatt tilleggsnotater til klubbledermøtets notater, fra Sandnes BMX. 

Det har ikke kommet innsigelser fra andre klubber, så flertallet av klubber/deltakere har ikke hatt noen innsigelser på 

notatene, og mener nok at de viktigste punktene er med av det som ble snakket om og vedtatt. 

 

Vi sender ut til alle klubber om at vi stiller oss bak notatene fra Klubbledermøtet. 

Endel informasjon fra Generalsekretæren ble bedt om å holdes unna offentlighet, medier og SoMe, så derfor gjengir vi 

heller ikke dette i notatene/referat. 

 

Derimot et punkt som uteble fra notater kan vi være enig i; «Tore sier han ikke har hatt kontakt med NCF hele 

sesongen. Han kontaktet NCF etter siste runde i Europa Cup selv. ».  

Dette var et punkt som vi også mener er viktig å få med. 

 

Sak 6: Nye medlemmer til GU 

Vi har fått en henvendelse ang. plass i GU, og takker for interessen og det er flott at det er nye interesserte som ønsker 

å gjøre en jobb i vårt grenutvalg. Monica fortsetter kommunikasjonen med valgkomiteen ang forestående valg. 

Gu’s medlemmer som ønsker å stille til valg for ny periode er allerede meldt inn. 

 

Vi er nå så heldige at vi har flere kandidater enn ledige plasser, og må de beste kandidatene vinne. 

 

 

 

 

Referat skrevet ferdig: 

23.11.2023 

Tonje Ailin Solheim 

GU-BMX 


